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ریاض میزبان دیدار یادبود »مارادونا«
تیم  فوتبال بارســلونا به مناســبت 
»دیگو  درگذشــت  ســالروز  نخستین 
مارادونا«، ماه دسامبر در دیدار یادبود به 
میزبانی عربستان به مصاف بوکاجونیورز 
خواهد رفت. باشگاه بارسلونا در بیانیه ای 
نوشت: اف ســی بارسلونا و بوکاجونیورز 
۱۴ دسامبر)۲۳آذرماه ۱۴۰۰( به منظور 
ادای احترام به دیگو آرماندو مارادونا، »مارادونا کاپ« را برگزار کرده و نخســتین 
سالروز درگذشت وی را گرامی خواهند داشت. هر دو باشگاه اسپانیایی و آرژانتینی 
شــرکت  این دیدار را تایید و باشــگاه آرژانتینی اعلام کرد که بازی مذکور در 
ورزشگاه مرسول پارک)ورزشگاه دانشگاه ملک سعود( در ریاض پایتخت عربستان 
سعودی برگزار خواهد شد. ستاره فقید تیم ملی آرژانتین ۲۵ نوامبر ۲۰۲۰)پنجم 
آذرماه ۱۳۹۹( پس از ســال ها تحمل مشکلات جسمانی و همچنین پشت سر 
گذاشتن جراحی اضطراری ناشــی از لخته شدن خودن در مغز، به دلیل حمله 
قلبی چشم از جهان فرو بست. مارادونا در دوران فوتبالی درخشان خود که مملو 
از جام ها و افتخارات بود، هم برای بارســا و هم برای بوکا بازی کرد. فوق ستاره 
فراموش نشــدنی دنیای فوتبال همچنین به واسطه رهبری آلبی سلسته در جام 
جهانی ۱۹۹۸ و رســاندن این تیم به عنوان قهرمانی در مکزیک، شهرت جهانی 
پیدا کرد و گل معروف وی به تیم ملی انگلیس که به نام »دست خدا« شناخته 

می شود، همواره برای فوتبال دوستان خاطرات شیرینی را تداعی می کند.

احمد الجبوری به فولاد پیوست
تیم فوتبــال فولاد خوزســتان یک 
مهاجم جذب کــرد. به گزارش فوتبالی، 
احمــد الجبوری مهاجم سوســنگردی 
فصل گذشــته تیم پدیده که برای لیگ 
بیست و یکم با آلومینیوم قرارداد بسته 
بود، پس از فســخ قرارداد با این تیم، با 
عقد قراردادی رســما شاگرد ویسی در 
فولاد شد. الجبوری سابقه بازی در تیم های استقلال اهواز، پدیده مشهد، نساجی 
مازندران و نفت مسجدســلیمان را در کارنامه دارد و فصل قبل یکی از بازیکنان 
موثر تیم مشــهدی بود. همچنین تیم فولاد روز چهارشنبه این هفته در دومین 
بازی خود در فصل جدید لیگ برتر، در اراک به مصاف تیم آلومینیوم خواهد رفت.

کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال شد  
بــا تاییــد اعضــای هیات رییســه 
فدراسیون فوتبال، حسن کامرانی فر به 
عنوان دبیرکل فدراسیون فوتبال انتخاب 
شــد. به گزارش گروه ورزشــی مردم 
سالاری جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبــال امروز با حضــور اکثریت اعضا 
برگزار شد و در نهایت حسن کامرانی فر 
با تایید اعضای حاضر در جلســه به عنوان دبیرکل فدراسیون انتخاب شد. پیش 
از این حســن کامرانی فر توسط شــهاب الدین عزیزی خادم به عنوان سرپرست 
دبیرکلی فدراسیون فوتبال منصوب شده بود و حالا با پیشنهاد رییس فدراسیون 

به هیات رییسه و موافقت رسمی اعضا رسما دبیرکل فدراسیون فوتبال شد.

انتقاد سایت یونانی
 از تصمیم مهاجم مدنظر باشگاه استقلال

یک سایت یونانی از تصمیم »رودی 
ژســتد« مهاجم تیم پانه تولیکوس که 
مدنظر باشگاه استقلال است برای ترک 
این تیــم انتقاد کرد.  هرچند باشــگاه 
اســتقلال به صــورت رســمی خبری 
درباره جذب »رودی ژستد« مهاجم تیم 
پانه تولیکوس یونان منتشر نکرده، ولی 
ســرمربی این تیم در آخرین اظهارات خود جدایی ژســتد و حضورش در ایران 
را تایید کرد. ژستد تنها دو ماه در پانه تولیکوس حضور داشت و جدایی اش در 
شرایطی صورت می گیرد که این تیم یونان شرایط خوبی ندارد و تعداد نفراتش 
هم برای کسب نتایج مناسب کافی نیست. سایت titormosnet یونان با اشاره 
به اتفاقات رخ داده درباره مهاجم مدنظر باشــگاه استقلال ایران نوشت: »در این 
میان خبر می رســد که رودی ژســتد تنها پس از دو ماه حضور در تیم، می رود. 
بدون توجه به اینکه آیا پولی به حساب باشگاه با انتقال ژستد می آید یا خیر، جای 
سئوال دارد که چطور ممکن است بازیکنی که مهره کلیدی محسوب می شود، در 
ماه اکتبر جدا شود؟ حتی اگر بپذیریم که او فکر انتقال به تیم دیگری را داشته 

است، انتخاب او در تابستان اشتباه بوده است.«

دعوت حاج صفی، انصاریفرد و محمدی به تیم ملی
سه بازیکن ایرانی تیم آ.اک به اردوی 
تیم ملی ایران دعوت شدند.  به گزارش 
خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ایران در 
ادامه رقابت هــای انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطــر، روزهای ۲۰ و ۲۵ آبان به 
ترتیب با لبنان و سوریه دیدار می کند. 
طبق اعلام رســانه های یونان، احسان 
حاج صفی، میلاد محمدی و کریم انصاریفرد سه ملی پوش کشورمان به اردوی 

تیم ملی دعوت شده اند.

تایید حرف های جنجالی داور لیگ برتری
خبرآنلاین؛  خبرگــزاری  گزارش  به 
داور سابق لیگ برتر پرده از زد و بندهای 
داوری برداشــت و حتی گفت بعضی از 
آنها پــول های میلیاردی مــی گیرند. 
صالحی همچنین اعلام کــرد قنبرزاده 
دبیر کل سابق فدراسیون فوتبال از جمله 
کسانی بود که با داوران خاطی برخورد 
کرد. عضو فعلی هیات رئیســه فدراسیون در این باره می گوید: »در همه قشرها 
خوب و بد وجود دارد. بعضی داوران ما دچار انحراف شده بودند که محروم شدند. 
یکی از آنها محروم شده بود، دوباره برگشت و باز هم طوری قضاوت کرد که محروم 
شد. هم فایل صوتی علیه بعضی داوران داشتیم و هم پیامک. البته اکثر داوران ما 
سالم هستند.« او همچنین اضافه کرد: »ما با شواهد بعضی داوران را کنار گذاشتیم. 
من امسال ندیدم یکی از این داورانی که محروم کردیم، در لیگ برتر قضاوت کند.«

AFC سعودی ها را در فینال آسیا نقره داغ می  کند؟ 
کنفدراســیون فوتبال آسیا شاید به 
الهــلال در فینال لیگ قهرمانان آســیا 
ضربه بزرگی بزند. ســایت »اســپورت« 
عربستان در خبری جنجالی از احتمال 
محرومیت تماشــاگران الهلال در بازی 
فینال لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ مقابل 
پوهانگ استیلرز خبر داد. ماجرا از جایی 
آغاز شــد که بازی الهلال با النصر در نیمه نهایی لیگ قهرمانان آســیا به جنجال 
کشــید و در پایان بازی اتفاقات غیراخلاقی زیادی رخ داد. البلیهی بازیکن الهلال 
متهم ردیف اول این درگیری بزرگ دو همشهری ریاض در نیمه نهایی است. این 
بازیکن بعد از پایان بازی پرچم الهلال را به نشــانه فتح بازی در وســط ورزشگاه 
مرسول پارک استادیوم اختصاصی النصر گذاشت. به همین خاطر حسین عبدالغنی 
اســطوره فوتبال عربستان و مدیر باشگاه النصر این اقدام تحریک آمیز البلیهی را 
برنتابید و به او حملــه و ضرباتی به صورتش وارد کرد. این پایان درگیری دو تیم 
شهر ریاض نبود بلکه این درگیری شدت گرفت و ناظران AFC از نزدیک شاهد 
این درگیری بزرگ بودند. به همین خاطر گزارش هایی ارائه شــده و احتمال دارد 
 الهلال در تاریخ ۲ آذر در ریاض از حمایت تماشــاگرانش مقابل پوهانگ استیلرز 

محروم شود.

اخبار کوتاه

ســازمان صداوســیما علی رغم تکلیف قانونی در ســال 
گذشته، مبادرت به واریز درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش 
مسابقات ورزشــی نکرده است و بر اساس اعلام معاون وزیر 
ورزش با توجه به اتمام سال ۹۹، پرونده پرداخت حق پخش 

به این وزارتخانه مربوط به سال مذکور، بسته شده است! 
به گزارش ایســنا،  برای اولین بار، بر اساس قانون بودجه 
ســال ۱۳۹۹ مشخص شد که به استناد بند )پ( ماده )۹۲( 
قانون برنامه ششم توسعه، وزارت ورزش و جوانان و سازمان 
صدا و ســیمای جمهوری اســلامی ایران مکلف هســتند 
درآمدهای تبلیغاتی ناشــی از پخش مسابقات ورزشی را به 
ردیف درآمدی شــماره ۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشور 
واریز کننــد. وجوه واریزی از محل ردیــف  ۵۳۰۰۰۰-۴۹ 
منــدرج در جــدول شــماره )۹( این قانون به نســبت ۳۰ 
درصد در اختیــار وزارت ورزش و جوانــان )برای کمک به 
فدراسیون های مربوطه( و ۷۰ درصد در اختیار سازمان صدا 
و سیمای جمهوری اسلامی ایران قرار می گیرد. در این قانون، 
همچنین درآمد حاصل از تبلیغات ناشی از پخش مسابقات 
ورزشی موضوع بند )پ( ماده ۹۲ قانون برنامه ششم توسعه 
در ردیف ملی ۵۰ میلیارد تومــان در نظر گرفته که بر این 
اساس سهم سازمان صداوسیما ۳۵ و سهم وزارت ورزش ۱۵ 

میلیارد تومان تعیین شد.
اوایل سال جاری بر اســاس اعلام ژاله فرامرزیان، معاون 
توســعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان به ایســنا، 
صداوسیما در سال ۹۹ مبادرت به واریز درآمدهای تبلیغاتی 

ناشی از پخش مسابقات ورزشــی به ردیف درآمدی شماره 
۱۴۰۱۸۴ نزد خزانه داری کل  کشــور نکرده و اینگونه سهم 
۳۰ درصدی وزارت ورزش و جوانان از محل مربوطه پرداخت 
نشده است؛ مساله ای که از سوی این وزارتخانه به نهادهای 

نظارتی گزارش شده است.
خلاصه گزارش تفریغ بودجه ســال ۹۹ کل کشــور که 
اواخر مهرماه ســال جاری از ســوی دیوان محاسبات کشور 

منتشر شد، مهر تاییدی بر عدم پرداخت درآمدهای تبلیغاتی 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی نزد خزانه داری کل  کشور از 
ســوی سازمان صداوسیما بود. دیوان محاسبات کشور اعلام 
کــرد: مطابق بند )ک( تبصره )۹(، وزارت ورزش و جوانان و 
ســازمان صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران مکلف بوده 
اند درآمدهای تبلیغاتی ناشــی از پخش مسابقات ورزشی را 
به ردیف درآمدی مربوط نزد خزانه داری کل کشــور واریز 

کنند؛ در ســال ۱۳۹۹ از این محل، مبلغی به حساب خزانه 
واریز نشده است.

با توجه به اتمام ســال ۱۳۹۹ و عدم تخصیص درآمد ۱۵ 
میلیارد تومانی درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش مسابقات 
ورزشی به ورزش کشور از سوی سازمان صداوسیما، شرایط و 
قوانین حاکی از آن است که دیگر اعتباری تخصیص نمی یابد.

در همین رابطه از ژاله فرامرزیان، معاون توسعه مدیریت 
و منابع وزارت ورزش و جوانان پرسیدیم که با توجه به اتمام 
ســال ۹۹ و واریز نشدن درآمدهای تبلیغاتی ناشی از پخش 
مسابقات ورزشی از سوی سازمان صداوسیما نزد خزانه داری 
کل کشور جهت پرداخت به وزارت ورزش و جوانان، آیا این 
سازمان همچنان مکلف به پرداخت مبلغ مربوطه به وزارت 
ورزش و جوانان که معادل ۱۵ میلیارد تومان است، می شود 
یا خیر؟  وی در پاســخ بیان کرد: پرونده سال ۱۳۹۹ بسته 
شده است و دیگر پرداختی در رابطه با درآمدهای تبلیغاتی 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی از سوی سازمان صداوسیما 
نزد خزانه داری کل کشــور که مربوط به آن ســال اســت،   

صورت نمی گیرد! 
بنابراین باید نتیجه گرفت که سازمان صداوسیما در سال 
۹۹، علی رغم اینکه برخلاف سال های گذشته مکلف به واریز 
درآمدهای تبلیغاتی ناشــی از پخش مسابقات ورزشی نزد 
خزانه داری کل  کشور بوده است اما ریالی از مبلغ تعیین شده 
را واریز نکرده و با توجه به اتمام سال، پرونده این پرداخت به 

وزارت ورزش و جوانان بسته شده است.

سرمربی استقلال ضمن ابراز امیدواری برای 
ادامــه دار بودن درخشــش بازیکن جدید این 
تیم گفت: در دیدار با ذوب آهن می توانســتیم 

گل های بیشتری بزنیم.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری 
فرهاد مجیدی پس از پیروزی ۲ بر صفر تیمش 
مقابل ذوب آهن در نشست خبری گفت: باید 
به بازیکنان هر دو تیم خســته نباشید بگویم. 
بازی خوبی بود و فکر می کنم می توانســتیم 
گل های بیشتری بزنیم. ســعی کردیم بعد از 
گل بازی را مدیریــت کنیم و به گل دوم هم 
رسیدیم. از بازیکنان راضی هستم ولی از آنها 
می خواهم در مسابقات بعدی با کیفیت تر بازی 

کنند.
وی درباره وضعیت مصدومیت سیدحسین 
حســینی عنوان کرد: او باید MRI بگیرد تا 

میزان مصدومیتش مشخص شود.
ســرمربی اســتقلال درباره عملکرد کوین 
یامگا اظهار داشــت: او بازیکنی اســت که در 
تیم قبلی اش بازی کرده بود و شرایط مسابقه 

را داشــت. این موضوع برای من ملاک بود که 
بازیکنی را انتخاب کنــم که در تیم قبلی اش 
بازی کرده باشد. یامگا در اولین بازی اش برای 
اســتقلال خوب کار کرد و امیدوارم این بازی 

خوب تداوم داشته باشد.
فریبا: دو برد استقلال حاصل تعامل 
مدیریت و کادرفنی بود،یامگا نشان داد 

وینگری درجه یک است
بهتاش فریبا در گفت وگو با خبرنگار ورزشی 
خبرگزاری تسنیم، درباره برتری ۲ بر صفر تیم 
فوتبال اســتقلال مقابل ذوب آهــن اصفهان 
در هفته دوم لیگ برتر فوتبال اظهار داشــت: 
استقلال نسبت به هفته اول با یک تغییر وارد 
زمین شــد و آن هم حضــور کوین یامگا بود. 
در ابتدا گفته بودند یامگا دفاع راســت است، 
اما فــرم بازی او به دفاع راســت نمی خورد و 
نشان داد وینگر درجه یکی است، بازیکنی که 
آرام آرام خودش را بــه دروازه حریف نزدیک 
می کند. یامگا باتجربه بازی کرد و در جاهایی 
که نیــاز به پرس بود یا باید اســتارت می زد، 

کارش را خوب انجام می داد.
وی افزود: اســتقلال برابر ذوب آهن خوب 
بازی کرد، به خصوص خط دفاع تیم. ذوب آهن 
هم بازی خوبی انجــام داد و گفته بودم دیدار 
برابــر این تیم راحت نیســت. تیم های تحت 
هدایت مهدی تارتار بازی را خوب می بندند و 
در ضد حمله عالی کار می کنند. رضا خالقی فر 
در خط حمله ذوب آهن نمایش خوبی داشت. 
در نیمه اول، بازی در اختیار اســتقلال بود و 
در نیمه دوم طبیعی بود که ذوب آهنی ها جلو 

بکشند.
پیشکسوت استقلال با اشاره به تعویض هایی 
که مربیان انجام دادند، گفت: تشخیص اینکه 
ذوبی ها در حال حمله هســتند و یک هافبک 
کم داریم، تشخیص بســیار درستی از سوی 
کادر فنی اســتقلال بود. اضافه کردن ســعید 
مهــری که فوتبالش را دوســت دارم، تصمیم 
درســتی بود و او توانســت 6،۷ توپ خوب از 
بازیکنــان ذوب آهن بگیــرد و تراکم در خط 
هافبک را بیشــتر کند. دو تعویض ذوب آهن 

به سود ما شــد، چرا که رستمی و خدابنده لو 
خوب کار می کردند . میــلاد جهانی را اضافه 
کردند کــه بازیکن باتجربه ای بــود. بازی در 
مجموع فیزیکی بود و ســرعت بالایی داشت. 
وریا غفوری نمایش خوبی داشــت، اما در ۲۰ 
دقیقه پایانی جلو نرفت که تصمیم خوبی بود و 
دیدیم چقدر توپ از بازیکنان ذوب آهن گرفت.

فریبــا یادآور شــد: تیم ها در حال شــکل 
گرفتن هستند و از هفته چهارم، پنجم شکل 
واقعی خودشــان را پیدا می کننــد. بازیکنان 
جوان استقلال از جمله امیرحسین حسین زاده 

و امیرعلی صادقی دوندگی زیادی داشــتند، 
آرش رضاوند هم همینطور. اگر جعفر سلمانی 
دقت بیشــتری می کرد، استقلال می توانست 
بــا گل های بیشــتری ذوب آهن را شکســت 
دهد. اســتقلال یکی دو موقعیت به ذوب آهن 
داد که ســیاوش یزدانی مانع باز شدن دروازه 
شــد. به کادر فنی و بازیکنان استقلال خسته 
نباشید می گویم و امیدوارم این روند ادامه پیدا 
کند. این دو برد حاصل تعامل بین مدیریت و 
کادر فنی اســتقلال و آرامشی است که بر تیم 

حکمفرما شده است.

تیم ملی فوتبال زیر ۲۳ کشــورمان در نخســتین دیدار از سری رقابت های 
مقدماتی قهرمانی زیر ۲۳ آسیا برابر نپال به برتری رسید.

به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری، دیدار تیم های ملی فوتبال زیر ۲۳ 
سال ایران و نپال از چارچوب رقابتهای مقدماتی قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا امروز 
)دوشــنبه ۳ آبان( از ســاعت ۱۴:۳۰ به وقت تهران در ورزشگاه مرکزی دوشنبه 
برگزار شــد و در نهایت ملی پوشان توانستند با نتیجه ۴ بر صفر نپال را شکست 

دهند.
مهدی لموچی، حسین نخودکار )۲ گل( و یاسین سلمانی گلهای ایران در این 

بازی به ثمر رساندند.
علیرضا باویه در این دیدار از داور مســابقه کارت زرد دریافت کرد. همچنین 

یاسین سلمانی در دقیقه ۱6 یک پنالتی برای تیم ایران از دست داد.
علیرضا رضایی، احمد رضا جلالی، ســامان فلاح، محمد ســلطانی مهر )امید 
حامدی فر – ۸۴(، مهدی هاشــم نژاد، یاسین ســلمانی، میلاد کر)محمد امین 
حزباوی – ۸۴(، مهدی لموچی، علیرضا باویه )حســین نخودکار-6۰(، آریا برزگر 
)فــرزان دانا – ۷۵( و محمد مهدی محبی بازیکنانــی بود که امروز برابر نپال به 

میدان رفتند.
دومین دیدار تیم ملی فوتبال زیر ۲۳ سال کشورمان روز پنجشنبه 6 آبان ماه 

ساعت ۱۴:۳۰ به وقت تهران برابر لبنان برگزار می شود.
 مهدوی کیا: از لبنان شناخت چندانی نداریم  

ســرمربی تیم فوتبال زیر ۲۳ ســال کشــورمان می گوید سعی می کنیم در 
بازی های بعدی از موقعیت ها بهتر استفاده کنیم.

به گزارش سایت رسمی فدراســیون فوتبال، مهدی مهدوی کیا سرمربی تیم 
فوتبال زیر ۲۳ سال کشورمان پس از پیروی برابر نپال گفت:: بازی خیلی خوبی 
انجــام دادیم. موقعیت های زیادی روی دروازه حریف ایجاد کردیم و توانســتیم 
چهار موقعیت را تبدیل به گل کنیم. برای بازی اول که بعد از مدت های طولانی 
این بازیکنان کنار هم بازی کردند، از کار تیم رضایت داریم و رفته رفته نیز بهتر 

خواهیم شد.
سرمربی تیم فوتبال زیر ۲۳ سال کشورمان با بیان اینکه برتری ۴ بر صفر مقابل 
نپال نتیجه خوبی بوده است، گفت: البته باید با گل های بیشتری نپال را شکست 
می دادیم. موقعیت ها را خیلی ساده از دست دادیم و سعی می کنیم در بازی های 

بعدی از موقعیت ها بهتر استفاده کنیم.
 لموچی: می توانستیم با گل های بیشتری بازی را ببریم  

مهدی لموچی زننده گل اول ایران به نپال به عنوان بهترین بازیکن در دیدار 
ایران و نپال انتخاب شد.

مهدی لموچی زننده گل اول ایران به نپال گفت: یک خســته نباشید  به تیم 
خودمان و تیم نپال می گویم . بازی خیلی خوب و نتیجه خوبی بود. می توانستیم 
با گل های بیشتری بازی را ببریم ولی همین نتیجه چهار بر صفر هم نتیجه خوبی 
بود و در بازی های بعد با قدرت بیشتر برای پیروزی به میدان می رویم. انشالله که 

بتوانیم بازی بعد بهتر بازی بکنیم.
وی اضافه کرد: در این مدت از شرایط بازی هم دور بودیم اما خدا را شکر خوب 
بود. این برد را به هواداران در ایران تقدیم می کنیم و انشاالله که بازی بعد بتوانیم 

با نتایج بهتر و بازی بهتر و فوتبالی بهتر موفقیت تمام کنیم.

زور قانون هم به صداوسیما نرسید

 ۱۵ میلیارد حق پخش ورزش در سال ۹۹ پرید!

مجیدی:

 بازیکنان استقلال باید در بازی های بعدی با کیفیت تر بازی کنند

پیروزی شاگردان مهدوی کیا برابر نپال  

پرسپولیس در بازی با نساجی به دنبال دومین برد متوالی اش در فصل جدید 
لیگ برتر است.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، پرسپولیس جلوی فولاد نشان داد که 
بازی با الهلال را کاملا فراموش کرده و توانســت با سه امتیاز، اهواز را به مقصد 
تهران ترک کند. با توجه به آنکه هر ســه تیم سپاهان و استقلال و گل گهر، در 
هفته دوم پیروز شــده اند، یحیی گل محمدی امیدوار اســت که نساجی را مثل 
فصل گذشــته در ورزشگاه آزادی شکســت دهد تا به جمع تیمهای 6 امتیازی 

لیگ اضافه شود.
آنطرف میدان، نســاجی هم بعد از پیروزی در هفته اول، امیدوار است دست 
خالی، از تهران به قائمشــهر برنگردد. ساکت الهامی سرمربی نساجی البته قولی 
درباره پیروزی در این بازی نداده و گفته اســت:»فردا بازی فیزیکی  و سخت در 
پیش داریم و هر تیمی تمرکز نداشــته باشــد تنبیه می شود.پرسپولیس تیم با 
شــخصیت و حرفه ای است ولی ما به دنبال این هســتیم که همه تیم ها به ما 

احترام بگذارند و  فوتبال خوبی را به نمایش بگذاریم.«
 نتیجه هفته گذشته: پرسپولیس با نتیجه ۱-۳ فولاد را شکست داد و نساجی 

با یک گل از سد فجر سپاسی گذشت.
وضعیت در جدول: پرسپولیس با ۳ امتیاز تیم پنجم جدول است و نساجی هم 

با امتیازی مشابه در رده هفتم جدول قرار دارد.
چهارشنبه پنجم آبان     

پرسپولیس – نساجی ساعت ۱۸
تیــم داوری: امیر عرب براقی – محمد جواد مداح – امیر محمد داود زاده – 

حسین زمانی
گل محمدی: وزیر ورزش، پرسپولیس را از بلاتکلیفی خارج کند 

طرف صحبت ما سپاهانی ها نبودند
یحیی گل محمدی در نشســت خبری پیش از دیدار تیمش مقابل نســاجی 
گفت: خوشــحالم که اولین کنفرانس مطبوعاتی را به عنوان میزبان برگزار و در 
لیگ جدید برای نخستین بار میزبانی می کنیم. خیلی دوست داشتیم این بازی ها 
با حضور هواداران آغاز می شــد، مخصوصا هواداران پرسپولیس که همیشه گرما 

بخش مسابقات بوده اند.

ســرمربی پرســپولیس ادامه داد: امیدوارم زودتر مشــکلات برطرف شود تا 
بتوانیم مثل دیگر کشورها با حضور تماشاگران رقابت ها را برگزار کنیم. این اتفاق 
می توانســت زودتر رخ دهد اما با تصمیم گیری های اشتباه خودمان باعث شدیم 

این اتفاق رقم بخورد.
گل محمدی تأکید کرد: بازی خیلی مهمی در پیش داریم. به همه مسابقات 
به عنوان فینال نگاه می کنیم. این دومین فینال ماست و نساجی هم تیم خوبی 
نشــان داده که انســجام بالایی دارد. برای این تیم زحمات زیادی کشیده شده 

است.
وی گفت: انجام یک بازی خوب و گرفتن ســه امتیاز یک اصل برای ماست. 

چند مصدوم داریم ولی بقیه بچه ها آماده انجام یک بازی خوب هستند.
گل محمدی درباره اظهارات ساکت الهامی سرمربی نساجی درباره توانایی او 
و اینکه پرسپولیس شــانس اول قهرمانی است، تصریح کرد: ایشان به من لطف 
داشته است. با توجه به ثبات خوبی که پرسپولیس در چند سال اخیر داشته، هر 
ســال می توانیم خود را به عنوان شانس قهرمانی معرفی کنیم. شخصیت خوبی 
بین بازیکنان داریم و همیشه می توانیم به عنوان مدعی مطرح باشیم. الهامی با 
توجه به شرایط، تیم خوبی ساخته و فکر می کنم فردا بازی خوبی خواهیم دید.

وی درباره عدم انتخاب مدیرعامل برای باشــگاه پرسپولیس گفت: بلاتکلیفی 
در شــأن باشگاهی مثل پرســپولیس نیست. این خوب نیســت که مدیرعامل 
پرهوادارترین تیم آســیا مشــخص نباشــد. از وزیر ورزش درخواست داریم که 
پرســپولیس را از بلاتکلیفی خارج کند. آقای صــدری از روزی که آمده خیلی 
کمک کرده است. او در این شــرایط واقعا تنهاست و با این شرایط اداره باشگاه 
خیلی ســخت است. امیدوارم تصمیماتی گرفته شــود که به نفع باشگاه باشد. 

خواسته زیادی نیست و فقط باید چارت سازمانی باشگاه مشخص شود.
گل محمدی درباره باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی و اینکه آیا با کاوه رضایی 
مذاکراتی صورت گرفته اســت، عنوان کرد: هر وقت پنجره باز شــد چند گزینه 
داریم ولی هنوز خبری نیست. شرایطی که برای جذب بازیکن خارجی گذاشته اند 
سخت است. تیمی که می خواهد در آسیا مدعی شود به بازیکنان باکیفیت و »کار 
در بیار« نیاز دارد. همه تیم ســتاره هستند ولی جذب بازیکن خارجی باکیفیت 
می تواند به تیم کمک کند. پیگیر هستم و چند بار برای باز شدن پنجره با آقای 
صدری صحبت کرده ام. اگر مهلت نقل و انتقالات تمام شود باید به دنبال بازیکن 

آزاد باشیم. امیدوارم بتوانیم با باز شدن پنجره روی گزینه های مان فکر کنیم.
سرمربی پرسپولیس درباره حواشی بعد از بازی سپاهان و نفت مسجدسلیمان 
و اظهارات مدیران دو تیم، گفت: روی صحبت ما با سپاهانی ها نبود و با مسئولان 
برگزار کننده مسابقات است. شرایط در مسجدسلیمان واقعا سخت است. هر وقت 
آنجــا بازی داریم از یک هفته قبل برنامه ریزی می کنیم که چطور به این شــهر 
برسیم. اینکه دو بازی لیگ در یک روز، یکی برگزار نمی شود و ورزشگاه دیگری 
عوض می شــود، حساسیت هایی را به وجود می آورد. نسبت به لیگ های عربی و 
حتی شــرق آسیا لیگ با کیفیتی داریم و داشتن برنامه ریزی و تشکیلات خوب 
می تواند به کیفیت بهتر لیگ کمک کند. این درخواســت زیادی نیست و همه 

دوست دارند در شرایط برابری مقابل حریفان قرار بگیرند. صحبت ما این است و 
امیدواریم دیگر شاهد این اتفاقات نباشیم.

سرمربی پرسپولیس درباره حضور کریم باقری در تیم ملی، خاطرنشان کرد: 
دوســت داریم بین تیم ملی و پرسپولیس تعامل باشد. این همیشه خواسته من 
بوده و همیشــه بیشترین کمک را پرســپولیس به تیم ملی کرده است. انتظار 
تعامل بیشتری داشتم. تنها نماینده ایران در آسیا بودیم ولی هیچ تعاملی صورت 
نگرفت و حتی بازیکنانی که دادیم خیلی آماده برنگشتند. یکی خسته آمد و دو 
نفر دیگر هم در شــرایط بازی نبودند. همیشه گفته ایم اولویت تیم ملی است و 
حضور باقری و خانبان هم به خودشــان مربوط اســت و تصمیم گیری را به آنها 

سپردیم اما دوست داریم تعامل دوطرفه باشد.
الهامی: می خواهیم همه تیم ها برای نساجی احترام قائل شوند

سرمربی تیم فوتبال نساجی گفت: دنبال این هستیم که فوتبال قابل احترامی 
ارائه دهیم و همه تیم ها برای نساجی ارزش قائل شوند.

ساکت الهامی روز )سه شــنبه( در نشست خبری پیش از دیدار تیمش برابر 
پرســپولیس در هفتــه دوم لیگ برتر فوتبال اظهار داشــت: ابتدا باید به یحیی 
گل محمدی و همکارانش در کادر فنی پرســپولیس خسته نباشید چرا که آنها 
می توانســتند در لیگ قهرمانان آســیا به مراحل بالاتر بروند و حقشان بیشتر از 
اینها بود. جایگاه پرســپولیس خیلی بالاتر از اینها اســت اما کم کاری برای آنها 
صورت گرفت که دودش در چشم فوتبالی ها رفت. پرسپولیس تیمی بود که پنج 

بار قهرمان ایران شده بود.
وی افزود: پرسپولیس تیم موفقی بوده و آنها قطعا و منظم و با برنامه هستند 
که توانستند اینگونه موفق عمل کنند. ما هم برای لیگ راهی را برای خودمان در 
نظر گرفته ایم که راه سختی است اما تلاش می کنیم با موفقیت در کنار بازیکنان 

از این راه موفق عبور کنیم.
ســرمربی تیم فوتبال نساجی اضافه کرد: این تازه اول لیگ است و رفته رفته 
کار سخت می شود چرا که تیم ها از هم شناخت بیشتری پیدا خواهند کرد. فردا 
هم بازی ســخت و پر فشاری را پیش رو داریم و اگر تمرکزمان را در طول بازی 

حفظ نکنیم به طور حتم تنبیه خواهیم شد.
وی تاکید کرد: پرســپولیس تیم با شخصیتی است و البته ما هم دنبال این 

هستیم که شخصیت نساجی را حفظ کنیم و تیم ها برای ما احترام قائل شوند.
الهامی در خصوص اینکه تیمش تلفیقی از بازیکنان جوان و با تجربه اســت، 
اضافــه کرد: اگر دقت کنید خواهید دید کــه در همه تیم ها چند بازیکن خوب 
مازندرانی حضور دارند. این اســتان معدن بازیکن اســت و ما هم از این فرصت 

خوب استفاده کرده و از وجود پنج شش بازیکن جوان بهره بردیم.
ســرمربی تیم فوتبال نســاجی اضافه کرد: در کنار بازیکنان جوان هم سعی 
کردیم از نفرات با تجربه مثل علیرضا حقیقی، رضا جعفری و مســعود شجاعی 
استفاده کنیم. تیم ما بیشتر از اینکه برای جایگاهشان بجنگند دنبال ارائه فوتبال 
باکیفیت و زیبا اســت. دوست دارم مردم بدانند که تیم ما قابلیت های فنی زیاد 

و بالایی دارد.

پرسپولیس به دنبال امتیاز ششم در مقابل نساجی


